

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDANIAN DUTY FREE SHOPS Date: 01-03-2026 09:44:54 AM Subject: Profit distribution decision	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاسواق الحرة الاردنية التاريخ: AM 09:44:54 2026-03-01 الموضوع: قرار توزيع الارباح
Greetings, I am pleased to inform you that the Board of Directors, in its meeting No. (2/2026) held on February 26, 2026, resolved to recommend to the General Assembly the distribution of distributable profits for the fiscal year 2025 as follows: Distribution of cash dividends to shareholders at a rate of (40%) of the company's capital, amounting to (9,000,000) dinars, and allocation of (45,000) dinars as remuneration for the members of the Board of Directors. - Invitation to the company's General Assembly meeting on March 31, 2026. Please accept my highest regards.	تحية وبعد... يسرني اعلامكم بأن مجلس الادارة قد قرر بجلسته رقم (2026/2) بتاريخ 2026/2/26 التوصية الى الهيئة العامة بتوزيع الربح القابل للتوزيع للسنة المالية 2025 كالتالي : توزيع ارباح نقدية على المساهمين بنسبة (40%) من رأس مال الشركة و بقيمة (9,000,000) دينار و تخصيص مبلغ (45) الف دينار مكافئة أعضاء مجلس الإدارة . - الدعوة لاجتماع الهيئة العامة للشركة بتاريخ 2026/3/31 وتفضلوا بقبول فائق الاحترام
26-02-2026	26-02-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Adel farraj	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Adel farraj